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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 

Amely készült Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének 2011. április 
28. napján délután 16.00 órakor megtartott soros, nyílt képviselı-testületi ülésén 
 
Az ülés helye: Királyhegyes Község Önkormányzat tárgyalóterme 
 
Jelen vannak: 
 
Horváth Lajos    polgármester 
Miklós Imre     alpolgármester 
Horváth Lajosné    képviselı 
Kurunczi Mihály   képviselı 
 
Igazoltan távol van: 
Katona István    képviselı 
 
Tanácskozási joggal megjelent: 
 
Benákné Bárdi Ilona   körjegyzı 
Kádárné Kovács Edit   Iskola tagintézmény vezetı 
Stranszky Jánosné   Óvoda tagintézmény vezetı 
Csikota Antal     Polgárır Egyesület vezetı 
Márton István    Csongrád Megyei Rendırfıkapitányság 
Nagy Sándor    Makói Rendırkapitányság 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselıket és a 
napirendek elıadóit. Megállapítom, hogy a képviselı-testület határozatképes, 5 fıbıl 4 fı van 
jelen 80 %-os részvétel. A mai képviselı-testületi ülést megnyitom. Jegyzıkönyv 
hitelesítınek felkérem Horváth Lajosné valamint Miklós Imre képviselıket. Van-e a 
hitelesítık személyére más javaslat? 
 
Nem hangzott el egyéb személyre javaslat. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a testület tagjait, hogy fogadja el a jegyzıkönyv 
hitelesítınek Horváth Lajosné és Miklós Imre települési képviselıket. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal döntött a jegyzıkönyv hitelesítık személyének meghatározásáról. 

 
48/2011.(IV.28.)Öh. 
Tárgy: Jegyzıkönyv hitelesítık személyének meghatározása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete az 5/2007.(IV.26.)ÖR .számú 
rendelet 20.§ (12) bekezdésében foglaltak alapján a 2011. április 28.napján tartandó 
képviselı-testületi ülés jegyzıkönyv hitesítıit Horváth Lajosné és Miklós Imre települési 
képviselık személyében határozza meg. 
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A határozatról értesítést kapnak: 

 

1./ Királyhegyes Község Polgármestere    Helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje  Helyben 
3./ Jegyzıkönyv hitelesítık      Helyben 
4./ Irattár 
 
Horváth Lajos polgármester: Javaslatot teszek a meghívóban szereplı napirendi pontokra. 
Van-e más javaslat a testület részérıl? 
 
A napirendhez kapcsolódóan más javaslat nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal elfogadta a napirendi pontok megtárgyalására tett javaslatot. 

 
49/2011.(IV.28.)Öh. 
Tárgy: A képviselı-testület napirendjének elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a 2011. április 28. napján tartott 
testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 
Napirend: 
 
1./ Polgármesteri tájékoztató 
     Elıadó: Horváth Lajos polgármester 
 
2./ Tájékoztató a közrend és a közbiztonság helyzetérıl 
     Elıadó: Barkó József az Apátfalvi Rendırırs parancsnoka 
 
3./ Elıterjesztések 
 
4./ Kérdések, Interpelláció 
 
5./ Egyebek 
 
I. napirendi pont 
Polgármesteri tájékoztató 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Nem volt sok esemény az elızı ülésünk óta, jelenleg egy 
várakozási állapot van az önkormányzati szférában. Április 6-án egyeztetés volt nálam a 
külterületi új dőlı úttal kapcsolatban Vízi Istvánnal és Sarró Mihállyal. Összegzésül 
elmondhatom, jelentıs eredmény nem lett ezen a megbeszélésen. Külön elıterjesztésen 
foglalkozunk még a dőlı út átvételével. A peres felek között viszont nem jött létre 
megállapodás, újabb megoldást keresnek arra, hogy Sarró Mihály telepe megközelíthetı 
legyen közútról. Köztudott, hogy a gépmőhely mellett a dőlı utat felszántották, emiatt a 
telepen keresztül a mőhely elıtti utat használták. A telek tulajdonosa Vízi István kialakított 
egy 6 méter széles dőlı utat, ez elkészült és bejegyzésre került. Itt lehetett ezen megközelíteni 
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a Sarró tanyát és a háztáji földeket. Vállaltuk korábbi egyeztetésünk során, hogy ha lesz arra 
pályázati lehetıség, hogy ezt az utat szilárd burkolattal lehessen ellátni segítünk a pályázat 
benyújtásában és megvalósításában, természetesen úgy, hogy az önerıt az érintettek adják. Az 
új úttal való megközelítés azon hiúsult meg, hogy a telepen keresztül vezetı, mőhely elıtti 
aszfalt utat meg kellene osztani, de ehhez mindkét fél közös hozzáállása kellett volna, és 
Sarró Mihály nem fogadta el ezt a megoldást. A mi problémánk megoldódott ezzel az új úttal, 
mert körbe a mőhely mellett és mögött megközelíthetık a háztáji földek dőlıutakon. Ma 
ülésezett a Többcélú Társulás. Elıször a fejlesztési tanács ülése volt, ahol megállapítottuk, 
hogy nincs kiírt pályázat, ahová a társulás pályázni tudna, és tájékoztattak bennünket, hogy a 
vidékfejlesztési iroda megszőnt. A társulás ülésén volt közbiztonsági tájékoztató, ahol hasonló 
problémákról esett szó, mint amiket mi tapasztalunk itt. Errıl az elsı napirendünkben 
részletesen fogunk beszélni. Elfogadásra került a társulás zárszámadása, ezen kívül 
megszavaztuk, hogy az orvosi ügyelet vásárol egy autót. A társulás ülése után a Víziközmő 
Kft. tulajdonosi taggyőlése következett, ahol arról beszélgettünk, hogy a Kft. belépjen-e az 
Ivóvízminıség-javító projektbe. Nem volt egyértelmő a hozzáállás, május végén fog errıl 
dönteni a taggyőlés. Ezt követıen a Makó és Térsége Fejlesztési Kht. zárszámadása került 
elfogadásra. Ez egy alvó cég, és várhatóan a közeljövıben dönteni kell a sorsáról. Az 
Ivóvízminıség-javító Társulás tárgyalt a folyamatban lévı programról. Nagy most a nyomás 
az önkormányzatokon, hogy csinálják meg a fejlesztést. Ez viszont a kis önkormányzatok 
csıdjét jelenti. A pályázatot június 30-ig kell beadni, és az EU önerı alapra is pályázik a 
társulás. Önerı alap támogatás nélkül 85% támogatás érhetı el. Ezután kell majd döntést 
hoznunk ezekrıl a pályázatokról. Döntöttünk viszont most arról, hogy még eszközöket 
építsenek bele a pályázatba, amelynek az önerejét a Kft. állja. Tájékoztatom a testületet, hogy 
az Óvoda jövı hét elején készen lesz. A parketta lerakása csúszik egy kicsit a beton száradása 
miatt. A belvíz helyreállításhoz, 40 db átereszt hozott a TIMA és elindult a földmunka is. 
Tájékoztatom a testület, hogy értékbecslést készítettem a focipályára és a lıtérre, és ezt külön 
elıterjesztésben hozom a testület elé. Dolgoznak a közmunkásaink, napi 8 órában. Tárgyalást 
folytattam a szilárd hulladék szállítást végzı céggel, és a cégvezetı közölte szóban, hogy 
július végén lejár a szerzıdésük és nem kívánnak tovább szolgáltatni. Kérdezem a képviselı-
testület tagjait, hogy van-e kérdés, hozzászólás az elhangzottakkal kapcsolatban? 
 
A napirendhez kapcsolódóan nem hangzott el hozzászólás. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal elfogadta a polgármesteri tájékoztatót. 
 
50/2011.(IV.28.)Öh. 
Tárgy: A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta Horváth Lajos 
polgármester tájékoztatóját, és döntött annak elfogadásáról. 
 
A határozatról értesítést kap: 

 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Irattár 
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II. napirendi pont 
Tájékoztató a közrend és a közbiztonság helyzetérıl 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm napirendünk elıadóit, a körünkben megjelent 
Márton Istvánt urat, a Csongrád Megyei Rendırfıkapitányság bőnügyi igazgatóját, 
köszöntöm még Nagy Sándor urat, a Makói Rendırkapitányság bőnügyi osztályának 
vezetıjét, valamint Csikota Antal urat a helyi polgárırség vezetıjét. Írásban megkaptuk a 
tájékoztatót és megküldtük a testület tagjai részére. Megkérdezem vendégeinket, hogy 
kívánnak-e szóbeli kiegészítést tenni? 
 
Nagy Sándor bőnügyi osztályvezetı: İrsparancsnok úr nem tud jelen lenni a képviselı-
testület ülésén, betegsége miatt. A település szerencsésnek mondhatja magát, mert nincs olyan 
lakossági réteg, olyan beköltözés, ami a közbiztonságra problémát jelentene. Helyben 
mőködik a polgárırség, ami számunkra nagy segítséget jelent. Az Apátfalvi ırssel 
kapcsolatosan el szeretném mondani, hogy 3 fı távozott az állományból, és helyükre 2 fı 
érkezett. Ilyen létszám paraméterekkel kell ugyan azt a feladatot elvégeznünk. Királyhegyes 
községben az elmúlt idıszakban 6 bőncselekmény volt, ebbıl 1 volt jelentıs, lopás. Baleset 
nem volt a településen, ami annak köszönhetı, hogy nincs jelentıs forgalom, nincsenek 
átutazók. A Makói Rendırkapitányságon személyi változás nem volt, a bőncselekmények 
számában a statisztikák enyhe emelkedést mutatnak. A város közlekedés biztonsága az átadott 
új pályával a jövıben jelentısen javulni fog. Új helyzetet teremt Románia Schengeni 
tagállammá válása, amelyre várhatóan novemberben kerül sor. Megszőnnek a határrendészeti 
feladatok, de az 50 fı létszám itt marad területünkön. Jogszabály változás következtében nıtt 
a rendırség feladata, mert a tulajdon elleni szabálysértések átkerültek a rendırségre. Új 
feladat a távolságtartás intézményének bevezetése itt, amelyre itt Királyhegyesen nem volt 
példa.  
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a testület tagjait, a meghívottakat, hogy mondják el 
véleményeiket, kérdéseiket. 
 
Miklós Imre alpolgármester: A polgárırség nevében szeretném elmondani, hogy nincs olyan 
jármő, amely a határba járáshoz megfelelı volna, és ezeken a személyautókon nem tudnak a 
dőlıutakon közlekedni.  
 
Horváth Lajos polgármester: A polgárırség kérése volt felém, hogy kerüljenek térfigyelı 
kamerák telepítésre. Szeretném most tájékoztatni a jelenlévıket, hogy hogyan mőködik ez, 
milyen feltételek kellenek hozzá. Van tapasztalat Makón, Csanádpalotán ahol vannak ilyenek 
kihelyezve. A beszámoló fedezi a valóságot, a bőncselekmények száma valóban kevés. Jó a 
lakosság összetétele is. Falugyőlésen az idısek rendszeresen kérik a nagyobb rendıri 
jelenlétet, hiányolják a körzeti megbízottat. Szerencsére megszőntek a házaló árusok, a 
határba járó hörcsögirtók.  
 
Márton István bőnügyi igazgató: A térfigyelı kamerákra a késıbbiekben én szeretnék 
válaszolni. 
 
Horváth Lajosné képviselı: 2009 tavaszán ígéret volt, hogy lesz rendır a faluban. Nem történt 
semmi. Viszont hamarosan lesznek gondok, jönnek a terménylopások, és a jelenlegi 
jármőveik tényleg alkalmatlanok arra, hogy a határban ellenırizzenek vagy üldözzék a tettest.  
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Csikota Antal polgárır egyesület vezetıje: 2004 óta folyamatosan emlegetem a térfigyelı 
kamerák beszerzését. Kaptunk volna pályázaton 2 millió forintot, miért nem lehetett ezt akkor 
megcsinálni.  
 
Horváth Lajos polgármester: A kérdés hozzám szól. Helyes az adat, hogy 2 millió forintot 
nyertek, és abból kellett volna a térfigyelı kamerát felállítani. A feltételek akkor is szigorúak 
voltak, gyakorlatilag teljesíthetetlenek. Kérem vendégeinket, hogy mondják el ezzel 
kapcsolatosan a tájékoztatójukat. 
 
Csikota Antal polgárır egyesület vezetıje: Annak idején 2004-ben 400 ezer forint kellett 
volna önerıként, de az önkormányzat ezt nem adta meg.  
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a vendégeinket, segítsenek helyre tenni ezeket az 
információkat. 
 
Nagy Sándor bőnügyi osztályvezetı: Az elhangzottak kapcsán szeretném elmondani, hogy én 
vezetem a közrendvédelmi alosztályt Makón, és nekünk sincs terepjárónk, így az ırsöknek 
sincs. A határrendészetnek van ilyen autója és jeleztük már több fórumon, hogy szükségünk 
lenne ilyen autókra. A térfigyelı kamerákhoz elmondanám, hogy két településen van, és 
Makón ez rendszerben mőködik. Folyamatosan figyeli az ügyeletes a monitorokat, így ha 
valami van, tud intézkedni. A Csanádpalotai példa más, ott egy központi szerver rögzíti a 
felvételeket, amelyek 3 napig használhatóak. Ezek a felvételek nyomozás során használhatók 
fel. Fix telepítéső kamerák, viszonylag kis költséggel megvalósíthatóak. A rendıri jelenléthez 
kapcsolódóan elmondanám, hogy valóban fontos lenne. Nem az eset szám indokolná ezt, 
hanem az emberekkel való találkozás nagyon fontos lenne részünkrıl is. Itt Királyhegyesen a 
KMB-s iroda együtt van a polgárırökkel, jó helyen megfelelı felszereltséggel. Van 
Királyhegyesnek körzeti megbízottja, lehet rá számítani, bár igaz, hogy nem helyben lakik.  
 
Márton István bőnügyi igazgató: Köszöntöm a képviselı-testület tagjait. Az országos 
értekezleten kellı információkat kapok, így az elhangzottak kapcsán szeretném néhány 
dologban tájékoztatni önöket. A terepjárókkal kapcsolatosan elmondanám, hogy az országos 
rendırfıkapitányság terepjáró gépjármőre nem írt ki pályázatot. 2008-ban összevonták a 
határırséget a rendırséggel, drága terepjárók kerültek beszerzésre uniós pénzbıl, melyeknek 
drága a fenntartásuk, üzemeltetésük. Mivel uniós beszerzés volt, ez kötöttségekkel járt. 5 évig 
üzemeltetési kötelezettség áll fenn. Ez most jár majd le, de ahol megmarad a határ, onnan a 
jármőveket nem vihetik el. Románia schengeni egyezményhez való csatlakozására ez év 
márciusában kellett volna sor kerülni, de 4 ország nem egyezett bele. Elképzelhetı viszont, 
hogy ez év novemberében megtörténik a csatlakozás. A felszabaduló erık alkalmazásáról van 
elképzelés. Több rendır fog az utakon mozogni, mert nem határ hanem belsı ellenırzés lesz a 
határ mentén. A rendırség centrális szervezet, azaz helyi döntést hozni nem lehet. A 
Királyhegyesre kimutatott statisztikai adatok túl jók, ezekkel az adatokkal kamerára pályázni 
nem lehet. Makón 100 milliós beruházás volt ez, és nagyon hatékonyan mőködik. Egy ilyen 
kiépített rendszert mőködtetni kell, az információkat, adatokat védeni és kezelni kell. Ezeknek 
az adatoknak a kezeléséhez informatikus alkalmazása kell. Ezek megítélésem szerint itt nem 
oldhatók meg.  
 
Miklós Imre alpolgármester: Említette igazgató úr a határrendészetet. Településünkön itt lakik 
3 határrendészeten dolgozó személy, ez még segíthetne nekünk. 
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Horváth Lajos polgármester: Összefoglalom az elhangzottakat és megköszönöm a válaszokat. 
Megítélésem szerint ezek a statisztikák valóban túl jók, a valóság egy kicsit más. Vannak 
esetek amiket nem is jeleznek a rendırség felé. A 3 itt lakó határ rendészt, már én is jeleztem 
a kapitányúrnak, hogy az állományszervezésnél ezt a tényt vegyék figyelembe. A terepjárók 
kapcsán nem érti a lakosság, hogy miért vannak ezek az autók, ugyanakkor a KMB-snek 
nincs egy komoly jármőve. A határban a dőlıutakon könnyen eltudnak menni a tolvajok. A 
kamerákkal kapcsolatosan elhangzottakkal egyetértek, ezt megvalósítani, az adatokat kezelni, 
tárolni a külön elıírásokat betartani számunkra megoldhatatlan. Még egyszer megfontolásra 
javaslom a rendırség vezetése felé, hogy a helyi lakos határ rendészek körzeti megbízottként 
való foglalkoztatását vegye fontolóra. Egyidejőleg azzal a kéréssel fordulok a rendırség felé, 
hogy a terménylopások idıszakára – június közepétıl július közepéig – fokozott jelenlétet és 
figyelmet fordítson Királyhegyes közigazgatási területére. Amennyiben nincs több 
hozzászólás, javaslom, hogy fogadjuk el a beszámolót és ezzel a két kiegészítéssel hozzunk 
határozatot. 
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal döntött a közrend és közbiztonság helyzetérıl szóló tájékoztató elfogadásáról. 

 
51/2011.(IV.28.)Öh. 
Tárgy: Tájékoztató a közrend és közbiztonság helyzetérıl 
 

H A T Á R O Z A T 
 
I. Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta az Apátfalvi 
Rendırırs tájékoztatóját a közrend és a közbiztonság helyzetérıl és azt tudomásul vette.  
 
II. Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete köszönetét fejezi ki a Makói 
Rendırkapitányság és az Apátfalvi ırsparancsnokság munkatársainak a közrend és 
közbiztonság érdekében Királyhegyesen végzett munkájukért. 
 
III. Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete kifejezi azon kérését Makó 
Város Rendırkapitánysága felé, hogy az állomány szervezésnél legyenek figyelemmel a 
Királyhegyesi lakos határ rendészek helyi körzeti megbízottként való foglalkoztatására. 
 
IV. Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete azzal a kéréssel fordul a Makói 
Rendırkapitányság felé, hogy június közepétıl július közepéig a termény betakarítások 
idejéig biztosítson fokozott rendıri jelenlétet Királyhegyes község közigazgatási területén. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı   helyben 
3./ Palicz András kapitányságvezetı   Makó 
4./ Barkó József ırsparancsnok    Apátfalva 
5./ Irattár 
 
III. napirendi pont 
Elıterjesztések 
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1. számú elıterjesztés 
Az önkormányzat 2011. évi munkatervének módosítása 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy a 2011. évi munkatervünk 
áprilisi ülésének napirendje közül „Tájékoztató az önkormányzat gyermek- és ifjúságvédelmi 
tevékenységérıl” - címő napirendet törölje és a képviselı-testület júniusi ülésének napirendjei 
közé vegye fel. 
 
A elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal elfogadta az önkormányzat 2011. évi munkatervének módosítását. 

 

52/2011.(IV.28.)Öh. 
Tárgy: Az önkormányzat 2011. évi munkatervének módosítása 
 

H A T Á R O Z A T 
 

1./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a 131/2010.(XII.20.)Öh. számú 
határozatával elfogadott munkatervét az alábbiak szerint módosítja: 
 
- A képviselı-testület a munkatervben szereplı április havi ülés napirendjei közül – 
„Tájékoztató az önkormányzat gyermek- és ifjúságvédelmi tevékenységérıl” - címő 
napirendet törli és a képviselı-testület júniusi ülésének napirendjei közé felveszi. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Benákné Bárdi Ilona körjegyzı 
 
A határozatról értesítést kap: 

 
1./ Horváth Lajos polgármester     helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı    helyben 
3./ Irattár 
 
2. számú elıterjesztés 
Az önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló rendelet elfogadása 
 
Horváth Lajos polgármester: A rendelet tervezet írásban kiküldésre került. Az alakuló ülésen 
történt módosítás a régi SzMSz-ünkben. Akkor 2 fıs bizottságot hoztunk létre az SzMSz 
felülvizsgálatára. Januárban a bizottság elvégezte munkáját és az volt az álláspontja, hogy 
nem kíván változtatni a hatályos szabályzaton. Ennek ellenére szükség van az SzMSz 
felülvizsgálatára. 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: A törvényességi felülegyeltet ellátó kormányhivatallal 
egyeztetve mégis csak szükség van új SzMSz megalkotására, mivel a jogalkotásról szóló 
törvény hatályos rendelkezéseinek a jelenlegi SzMSz nem felel meg. Számos olyan 
rendelkezést tartalmaz, amely központi jogszabályból van beemelve, ezeket mindet ki kellett 
törölni. A mostani rendelet tervezet a korábbihoz képest új elemet nem tartalmaz, és azok a 
szabályok maradtak benne, amelyek nincsenek egyéb jogszabályban meghatározva. A 
Szervezeti és Mőködési Szabályzat mellékletét képezi a Körjegyzıségi hivatal Szervezeti és 
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Mőködési Szabályzata. Kérem a képviselı-testületet, hogy a saját mőködési szabályzatáról 
alkosson rendeletet a hivatal mőködési szabályzatát pedig fogadja el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Megkérdezem a testület tagjait, hogy van-e kérdés, hozzászólás 
az elhangzottakkal kapcsolatban? 
 
Az elıterjesztéshez hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy fogadja el a az önkormányzat 
Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló rendeletet. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen) 

szavazattal elfogadta a 7/2011.(IV.28.) önkormányzati rendeletet, az önkormányzat 

Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról. ( Az elfogadott rendelet a jegyzıkönyv mellékletét 

képezi. ) 

 

Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy ezt követıen hozzon 
határozatot a körjegyzıségi hivatal Szervezeti és Mőködési Szabályzatának elfogadásáról. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (4 igen) szavazattal 

döntött a Körjegyzıség Szervezeti és Mőködési Szabályzatának elfogadásáról. 

 
53/2011.(IV.28.)Öh. 
Tárgy: A Körjegyzıség Szervezeti és Mőködési Szabályzata 
 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a Királyhegyes és 
Kövegy Községi Önkormányzatok Körjegyzıségi Hivatalának Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatának tervezetét és a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 35. § 
(2) bekezdés c) pontja alapján döntött annak elfogadásáról. (Az elfogadott szabályzat jelen 

jegyzıkönyv mellékletét képezi.) 

 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Galkóczkiné Krobák Mária polgármester  Kövegy 
3./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı   helyben 
4./ Irattár 
 
3. számú elıterjesztés 
A Királyhegyes külterület 046/17 hrszám alatti út átvétele 
 
Horváth Lajos polgármester: A polgármesteri tájékoztatóban részletesen ismertettem a Vízi 
István és Társai Kft. telepe mellett elkészült, a Sarró Mihály telepének és a háztáji földek 
megközelítését szolgáló új dőlı út helyzetét. Elkészült és kiadásra került annak a 
megállapodásnak a tervezete amellyel az önkormányzat átveszi ezt az elkészült új utat 
önkormányzati tulajdonba és kezelésbe. A megállapodás szerint térítésmentesen kerül át az 
önkormányzat tulajdonába és a továbbiakban közútként funkcionál. Mint korábban is jeleztem 
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ezzel lehetıvé válik a külterületi háztáji földek megközelítése és nem a telepen keresztül 
járnak majd az emberek. Megkérdezem van-e ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás? 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy a 046/17 helyrajzi számú utat 
vegye térítésmentesen tulajdonába és hatalmazzon fel az erre vonatkozó megállapodás 
megkötésére. 
 

Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal döntött a Királyhegyes külterület 046/17 hrszám alatti út átvételérıl. 

 

54/2011.(IV.28.)Öh. 
Tárgy: A Királyhegyes külterület 046/17 hrszám alatti út átvétele 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a Királyhegyes 
külterület 046/17 helyrajzi számon nyilvántartott út megnevezéső ingatlan átvételére 
vonatkozó elıterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 
 
1./ Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a Vizi István és Társai 
Termelı, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. – 6900 Makó, Szilágyi Dezsı u. 16.- tulajdonát 
képezı, Királyhegyes külterület 046/17 helyrajzi számon nyilvántartott, 1.007 m2 területő, 
kivett - út megnevezéső ingatlant térítésmentesen a tulajdonába veszi.  
 
2./  Az 1. pontban szereplı földút Királyhegyes Község Önkormányzatának tulajdonában a 
tulajdonjog bejegyzését követıen a továbbiakban közútként funkcionál. 
 
3./ A Képviselı-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert, hogy a Vizi István és 
Társai Termelı, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft-vel az út átvételére vonatkozó 
megállapodást megkösse és az átvételhez kapcsolódó jognyilatkozatokat megtegye. 
 
A Képviselı-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
Felelıs: Horváth Lajos polgármester 
Határidı: azonnal 
 
A határozatról értesítést kap: 

1./  Horváth Lajos polgármester      helyben 
2./  Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje    helyben 
3./  Vizi István és Társai Termelı, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft.  Makó 
4./  Körjegyzıségi Hivatal költségvetési fıelıadója    helyben 
5./  Irattár 
 
4. számú elıterjesztés 
A Királyhegyes külterület 07/2 hrszám alatti sporttelep értékesítése 
 
Horváth Lajos polgármester: Több testületi ülésen is szó esett a sporttelep helyzetérıl. Az ott 
található részben összedılt öltözı problémájáról. A területet nem tudjuk hasznosítani, 
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sportpályaként nem funkcionál, mert van belterületi sportpálya. Szó volt korábban arról, hogy 
esetleg elcseréljük a falu bekötı útja melletti terület gazdájával, de erre nem került sor. 
Meghirdetésre került az értékesítése, elkészült az ehhez kapcsolódó értékbecslés, amely 
szerint, a sporttelep forgalmi értéke 517.300,-Ft. És az ide kapcsolódó külön helyrajzi számú 
lıtér 82.500,-Ft. Egy érdeklıdı jelentkezett rá. Pontosan az elıbbi elıterjesztésben szereplı út 
miatt, mert ezeknek a területeknek a megvásárlásával a Kft. másik utat tud létesíteni a Sarró 
telep megközelítésére. Javaslom a képviselı-testületnek, hogy járuljon hozzá a sporttelep 
eladásához az értékbecslésben szereplı forgalmi értéken és hatalmazzon fel az adásvételi 
szerzıdés megkötésére. Megkérdezem a képviselı-testület tagjait, van-e ezzel kapcsolatosan 
kérdésük, véleményük? 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy a kiadott határozati javaslatot 
fogadja el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal döntött a Királyhegyes külterület 07/2 hrszám alatti sporttelep értékesítésérıl. 

 
55/2011.(IV.28.)Öh. 
Tárgy: A Királyhegyes külterület 07/2 hrszám alatti sporttelep értékesítése 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a 17/2003.(XII.18.)ÖR. számú 
rendelet 12. §-ában foglaltak alapján a Királyhegyes külterület 07/2 helyrajzi számú 
„sporttelep” megnevezéső 8621 m2 területő ingatlant a Vizi István és Társai Termelı, 
Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. – 6900 Makó, Szilágyi Dezsı u. 16. - részére az 
értékbecslésben szereplı forgalmi érték, 517.300 Ft, azaz Ötszáztizenhétezer-háromszáz 
forint megfizetése ellenében elidegeníti. 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert, hogy a Vizi István és Társai 
Termelı, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft.-vel az errıl szóló adásvételi szerzıdést megkösse 
és az adásvételhez kapcsolódó jognyilatkozatokat megtegye. 
 
A Képviselı-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
Felelıs: Horváth Lajos polgármester 
Határidı: azonnal 
 
A határozatról értesítést kap: 

 

1./ Horváth Lajos polgármester      helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje    helyben 
3./ Vizi István és Társai Termelı, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. Makó 
4./ Körjegyzıségi Hivatal költségvetési fıelıadója    helyben 
5./ Irattár 
 
5. számú elıterjesztés 
A Királyhegyes külterület 07/3 hrszám alatti sporttelep (lıdomb) értékesítése 
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Horváth Lajos polgármester: Az elızıekben hozott határozathoz szorosan kapcsolódik a 07/3 
hrsz-ú sporttelepként nyilvántartott lıtér értékesítése. Erre vonatkozóan is készült 
értékbecslés, mint ahogy az elıbb mondtam. A két terület egybefügg, ezért célszerő egyszerre 
értékesíteni. Ezen található a romos öltözı épület is. Megkérdezem a képviselı-testület 
tagjait, van-e ezzel kapcsolatosan kérdésük, véleményük? 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy a kiadott határozati javaslatot 
fogadja el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal döntött a Királyhegyes külterület 07/3 hrszám alatti sporttelep (lıdomb) 

értékesítésérıl. 

 

 
56/2011.(IV.28.)Öh. 
Tárgy: A Királyhegyes külterület 07/3 hrszám alatti sporttelep (lıdomb) értékesítése 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a 17/2003.(XII.18.)ÖR. számú 
rendelet 12. §-ában foglaltak alapján a Királyhegyes külterület 07/3 helyrajzi számú 
„sporttelep” (lıdomb) megnevezéső 1.050 m2 területő ingatlant a Vizi István és Társai 
Termelı, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. – 6900 Makó, Szilágyi Dezsı u. 16. - részére az 
értékbecslésben szereplı forgalmi érték, 82.500 Ft, azaz Nyolcvankettıezer-ötszáz forint 
megfizetése ellenében elidegeníti. 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert, hogy a Vizi István és Társai 
Termelı, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft.-vel az errıl szóló adásvételi szerzıdést megkösse 
és az adásvételhez kapcsolódó jognyilatkozatokat megtegye. 
 
A Képviselı-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
Felelıs: Horváth Lajos polgármester 
Határidı: azonnal 
 
A határozatról értesítést kap: 

 

1./ Horváth Lajos polgármester      helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje    helyben 
3./ Vizi István és Társai Termelı, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. Makó 
4./ Körjegyzıségi Hivatal költségvetési fıelıadója    helyben 
5./ Irattár 
 
 
6. számú elıterjesztés 
A Királyhegyes külterület 0137/74 hrszám alatti ingatlan értékesítése 
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Horváth Lajos polgármester: Vételi szándékot jeleztek a Csikóspusztai külterületi önálló 
helyrajzi számú legelı területre, amely korábban bérlet útján volt hasznosítva. Egy 
gazdálkodónak van rá szüksége tevékenységének folytatásához. A korábbi bérlı nem kívánja 
használni, ezért javaslom a képviselı-testületnek, hogy értékesítse a szóban forgó területet. Ez 
a legelı ingatlan 100 ezer forint értéket képvisel. Megkérdezem a képviselı-testület tagjait, 
van-e ezzel kapcsolatosan kérdésük, véleményük? 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy a kiadott határozati javaslatot 
fogadja el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (4 igen ) 

szavazattal döntött a Királyhegyes külterület 0137/74 hrszám alatti ingatlan értékesítésérıl. 

 
57/2011.(IV.28.)Öh. 
Tárgy: A Királyhegyes külterület 0137/74 hrszám alatti ingatlan értékesítése 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a 17/2003.(XII.18.)ÖR. számú 
rendelet 12. §-ában foglaltak alapján a Királyhegyes külterület 0137/74 helyrajzi számú gyep 
mővelési ágú, 2.597 m2 területő ingatlant Perneki István 6911 Királyhegyes, Lenin u. 9. szám 
alatti lakos részére 100.000 Ft, azaz Egyszázezer forint vételár megfizetése ellenében 
elidegeníti. 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert, hogy Perneki Istvánnal az 
errıl szóló adásvételi szerzıdést megkösse és az adásvételhez kapcsolódó jognyilatkozatokat 
megtegye. 
 
A Képviselı-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
Felelıs: Horváth Lajos polgármester 
Határidı: azonnal 
 

A határozatról értesítést kap: 

 

1./ Horváth Lajos polgármester     helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje   helyben 
3./ Perneki István        Királyhegyes   
4./ Körjegyzıségi Hivatal költségvetési fıelıadója    helyben 
5./ Irattár 
 
IV. napirendi pont 
Kérdések, Interpellációk 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérdezem, hogy kérdés, interpelláció van-e a képviselı-testület 
részérıl? 
 
A napirend keretében kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
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V. napirendi pont 
Egyebek 
 
Miklós Imre alpolgármester: Javaslom, hogy ellenırizzük a bérbe kiadott telkeket, hogy 
rendben vannak-e tartva, mővelik-e. 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: A megkötött bérleti szerzıdés kötelezettségként írja ezt elı, 
mind a legelı, mind a szántó mővelési ágú területek vonatkozásában. A bérelt terület mellett a 
hozzátartozó közterületet is rendben kell tartania a bérlınek. Természetesen ezeket ellenırizni 
fogjuk.  
 
A napirend keretében egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Megállapítom, hogy a képviselı-testület a mai napirendeket 
megtárgyalta. Köszönöm a képviselı-testület munkáját, a képviselı-testületi ülést bezárom.  
 
 

k.m.f. 
 
 
 

Horváth Lajos        Benákné Bárdi Ilona 
polgármester         körjegyzı 
 
 
 
 
Miklós Imre         Horváth Lajosné 
alpolgármester           képviselı 
jkv. hitelesítı        jkv. hitelesítı 
 


